
یک متخصص مغز و اعصاب هشدار داد: ابتلای بیش 
از 100 میلیون نفر به آلزایمر تا  سال 2050

از هر 2 سالمند بالای 80 سال، یک نفر 
آلزایمر می گیرد

ش�هروند| از هر دو س��المند بالای 80 سال، 
یک نف��ر مبتلا ب��ه آلزایمر می ش��ود. این را یک 
متخصص بیماری های مغ��ز و اعصاب می گوید 
و نس��بت به افزایش تعداد این بیماران هش��دار 
می دهد: »تا  س��ال 2050 بیش از یکصد میلیون 
نفر به آلزایمر مبتلا می ش��وند.« فاطمه خمسه با 
بیان این که بیش��ترین ش��یوع آلزایمر در سنین 
بالای 60 س��ال اس��ت ادامه می ده��د: » با همه 
اینها در م��وارد ن��ادری این بیماری در س��نین 
45 یا 30 س��الگی ه��م دیده می ش��ود. هرچه 
س��ن بالاتر می رود احتمال شیوع دمانس بیشتر 
اس��ت به طوری که در س��نین بالای 80 س��ال 
از ه��ر دو نفر ی��ک نفر مبت��لا می ش��ود.« او در 
تش��ریح بیماری دمانس به معن��ای زوال عقلی 
می گوی��د: »آلزایمر ش��ایع ترین عل��ت دمانس 
است، شایع ترین علامت این بیماری هم اختلال 
حافظه اس��ت. دمانس به معنی اختلال عملکرد 
شناختی مغز است به طوری که فرد قادر به انجام 
عملکردهای روزانه و اجتماعی خودش نیست.« 
این متخص��ص بیماری های مغ��ز و اعصاب، این 
بیماری را پیش رونده عن��وان می کند.» با دارو 
می توان روند رو به پیش��رفت آلزایمر را کند کرد 
اما متاس��فانه هنوز درمان قطعی برای آن وجود 

ندارد.«
خمسه ش��ایع ترین علامت آلزایمر را اختلال 
حافظ��ه می دان��د و می گوی��د: »آلزایمر موجب 
می ش��ود فرد قادر به انجام کارهای روزمره خود 
نباشد و توانمندی  برنامه ریزی را از دست بدهد. 
اختلال در روابط بین فردی و کارهای اجتماعی 
و درنهایت وابس��تگی کامل ب��ه اطرافیان برای 

انجام کارها از مراحل بعدی آلزایمر است.«

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست: 

دیگر نمی توانیم در اصفهان برنج و 
چمن بکاریم

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست در بازدید از 
تالاب بین المللی گاوخونی گفت: ما باید بتوانیم حقابه 
مورد نیاز تالاب بین المللی گاوخونی را برای این که 
تالاب حیات طبیعی خود را به دست بیاورد، تأمین 
کنیم. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی محیط زیست 
اصفهان، معصومه ابتکار با اش��اره به ارزشمند بودن 
تالاب بین المللی گاوخونی برای اصفهان و کش��ور 
ادامه داد: در این راستا مطالعاتی را برای این در دست 
اقدام داریم که ان ش��اءالله این مطالعات راهکارهای 
حفاظت بهتر از گاوخونی را ب��ه ما به ما ارایه خواهد 

داد.
او با اشاره به دوره کاهش بارندگی در کشور گفت: 
با توجه به مطالع��ات در زمینه ه��وا، آب، آثار آن و 
گرم ش��دن زمین و تغییرات آب و هوا درون منطقه 
و با تصویر واقع بینانه ای بتوانی��م یک برنامه خوب 
مدیریتی را برای تالاب بین المللی گاوخونی داشته 
باش��یم. او با تأکید بر این که باید تالاب ها درس��ت 
مدیریت ش��ود و حقابه آنها تأمین ش��ود، ادامه داد: 
وجود تالاب ها مانع ایجاد کانون های جدید گردوغبار 
خواهد ش��د و این که جزو برنامه های دولت اس��ت؛ 
دولت به طور ویژه برای مدیریت تالاب ها، برنامه های 
مختلف��ی را در دس��ت اق��دام دارد و ب��رای تالاب 
بین المللی گاوخونی هم این مطالعات در حال تکمیل 
است.او گفت: نمی توانیم روندهای گذشته گسترش 
سطح زیر کشت و انواع کشت های آب بر مانند برنج را 
ادامه دهیم یا در آبیاری فضای سبز شهری به هیچ 
عنوان در شهرهایی مثل اصفهان دیگر نباید از چمن 
به طور گسترده استفاده شود، به دلیل این که چمن 
آب زیاد مصرف می کند و سطح تبخیر آن بالاست 
و اینها همه باید با مطالعه و بررسی های کافی اصلاح 

شود تا بتوانیم الگوها را تغییر دهیم.

اعتراض های پی در پی سازمان نظام پزشکی به سریال مهران مدیری که مردم دوستش دارند

تقاضای 7 هزار پزشک برای یک  تجمع اعتراضی
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شهروند|  از »اتاق عمل« به »درحاشیه« تغییر نام 
داد، سناریویش، دستخوش تغییر شد، ماجرایش پس 
و پیش شد، این مسئول و آن کارش��ناس و پزشک در 
لوکیش��ن س��ریال طنز مهران مدیری حاضر شدند، 
نظر دادند، با رئیس ش��ورای سیاس��تگذاری سلامت 
صداوسیما رایزنی کردند، رئیس سازمان نظام پزشکی 
نامه نوش��ت، صداوسیما پاس��خ داد، باز وزیر بهداشت 
نامه نوش��ت، معاون صداوس��یما باز پاس��خ داد، نظام 
پزشکی نگران خدش��ه دار شدن اعتماد پزشک و بیمار 
بود، صداوس��یما اطمینان خاطر داد که سریال»طعن 
و تحقیر ندارد« و ... همه اینها هم باعث نشد تا سازمان 
نظام پزشکی دست از انتقاد بردارد. درست پس از پخش 
چهارمین قسمت از سریال »درحاشیه«، نظام پزشکی 
دست به کار شد و این بار نامه تندتری به رئیس سازمان 
صداوسیما نوش��ت. این بار هم نگرانی از اعتماد بیمار و 
پزشک محور اصلی نامه بود. همه واکنش نظام پزشکی 
اما به سریالی اس��ت که اقبال عمومی اش کم نیست. از 
شش��مین روز فروردین ماه، خیلی ها سرگرمی شان را 
س��اعت 10:50 شب روی ش��بکه 3 تلویزیون تنظیم 
کردند. مردمی ک��ه بی صبرانه منتظر پخش س��ریال 
مهران مدیری بودند، کارگردانی که پس از »هزار چهره« 
غیبت اش از تلویزیون طولانی شده بود و با این سریال 

بازگشت موفقی به عرصه تلویزیون داشت.
ام��ا همین مردم که س��ازمان نظام پزش��کی نگران 
متضرر شدنشان است، نظر دیگری دارند. آنها در بخش 
نظردهی چند سایت خبری ازجمله تابناک، در ارتباط با 
نامه تند سازمان نظام پزشکی به صدا و سیما، در اعتراض 
به پخش سریال »در حاشیه«، از پزشکان خواستند تا 
»ظرفیت« و »انعطاف«شان را بالا ببرند. یکی از آنها که 
وکیل هم اس��ت، در واکنش به اعتراض نظام پزشکی، 
گفته: »اگه این طور باشد ما وکلا هم باید به خاطرنشان 
دادن چهره بد از وکلا در این فیلم اعتراض کنیم، اما دیگر 
نمی شود طنزی ساخت.« مخاطب دیگری هم معتقد 
اس��ت که »در تمام دنیا برای همه مشاغل طنز ساخته 
می شود و خیلی هم شدیدتر از سریال های ما است، اما 
تاکنون نشنیدیم که هر روز راهپیمایی راه بیندازند که 
به آنها توهین ش��ده.« نفر دیگری هم نوشته: »ما فقط 
شادي مي خواهیم، همین و بس. وضعیت پزشکي را هم 
مي دانیم.« آن دیگری هم گفته: »ما که شادیم. هیچ چیز 
بدی هم توش نیست. هیچ توهینی هم نمی بینم. دیگه 
حالا چرا دوستان به خودش��ون می گیرن خود دانند.« 
مخاطب دیگری هم نظر نوشته: »مردم به خوبی پزشک 
خوب و دلسوز را تش��خیص می دهند. پس زیاد نگران 
نباشید.« نفر دیگری هم معتقد است که »اگه پزشکای 
ما اینطوری نیستن که قطعا نیستن پس دیگه چه جای 

نگرانی و اعتراضه؟«
اول دی ماه  سال گذشته بود که علیرضا زالی، رئیس 
سازمان نظام پزش��کی اولین نامه را به رئیس سازمان 
صداوسیما نوش��ت و از نگرانی هایش درباره خدشه دار 
شدن چهره پزش��کان گفت. در جریان همین اعتراض 
نظام پزشکی، قائم مقام وزیر بهداشت به لوکیشن ضبط 
قسمت هایی از این سریال رفت، جلسه ای هم با روسای 
انجمن های علمی تخصصی کشور برگزار و نتیجه آن به 
رئیس شورای سیاستگذاری سلامت سازمان صداوسیما 
اعلام شد. پس از آن گفته شد که تغییراتی در سناریوی 
این سریال طنز ساخته مهران مدیری، انجام می شود. 

اولین اقدام هم تغییر نام س��ریال بود. با همه اینها اما با 
گذش��ت، 4،3 قس��مت از پخش »در حاشیه« صدای 
اعتراض پزشکان بلند و با نامه تند رئیس سازمان نظام 

پزشکی همراه شد.
در این نامه اعتراض س��ازمان نظام پزش��کی نه تنها 
به سریال »درحاش��یه« که به روند نامناسبی است که 
صداوسیما از 18 ماه گذش��ته علیه جامعه پزشکی در 
پیش گرفته. زالی در این نامه از ابوالفضل سرافراز بسیار 
گلایه کرده و گفته: »این س��ازمان در 18 ماه گذشته، 
به صورت های مختلف و با اتکا به آمار مجعول و تصاویر 
غیرقابل اعتماد و تولی��د برنامه های غیرآگاهانه و بعضا 
مغرضانه در تخریب رابطه بین پزشک و بیمار کوشیده.« 
او اینها را به نمایندگی از جامعه پزشکی کشور اعلام و 
در بخش دیگری از این نامه اش��اره می کند: »قبلا نیز 
گفته ام که تصویر کلی حاصل از برنامه های صداوسیما 
متاسفانه نمایی غیرقابل اعتماد، ناامیدکننده و آکنده 
با انواع ناهنجاری ه��ا و فس��ادها را در ذهن مخاطب از 
نظام س��لامت به یادگار می گذارد، این درحالی اس��ت 
که بدون شک جامعه پزشکی ایران یکی از موفق ترین 
و سالم ترین نظام های سلامت در منطقه و حتی جهان 

است.«
در این نامه به نقل از رئیس س��ازمان نظام پزشکی، 
ب��ه عواقب هرگون��ه واکن��ش اجتماع��ی احتمالی از 
دستگاه های امنیتی و قضایی اشاره شد. »سازمان نظام 
پزشکی با پیگیری قاطع، با نظرخواهی از جامعه پزشکی 
کش��ور و تصمیم گیری در ش��ورایعالی خود از تمامی 
راهکارها و ظرفیت های قانونی و مدنی استفاده می کند.« 
اشاره زالی تنها به همین سریال نبود، او گزارشی که در 
اسفندماه از تلویزیون پخش شد را یادآور شد، برنامه ای 
که منجر به »تلخکامی« جامعه پزشکان عمومی شده 

بود. 
آنچ��ه پیداس��ت اما پخ��ش ای��ن س��ریال، نه تنها 
انتظارات س��ازمان نظام پزش��کی را برآورده نکرد که 
حتی واکنش های بیش��تری از سوی آنها را برانگیخت. 
همه اینها در شرایطی است که سریال »در حاشیه« با 
وجود اقبال عمومی، مورد پسند، سازمان نظام پزشکی 
به عنوان یک س��ازمان صنفی قرار نگرف��ت. حالا این 
سازمان به دنبال برپایی تجمعی با حضور 7 هزار پزشک 

است. پزشکانی که در یک نظرسنجی اینترنتی از سوی 
این س��ازمان، آمادگی خود را برای حضور در تجمعی 

اعتراضی اعلام کرده اند.
اینها را رضا لاری پور، سخنگوی سازمان نظام پزشکی 
به »ش��هروند« می گوید با این توضیح که »اعتراض ما 
تنها به سریال در حاشیه نیس��ت، اعتراض ما به 18 ماه 
فعالیت صداوسیما علیه پزشکان اس��ت.« او اینها را به 
نظرسنجی گرفته شده از پزش��کان، مستند می کند. 
او معتقد است که »رویه صداوس��یما علیه ما است، ما 
هم قصد تجمع نداریم، اما به هرحال اگر همین 7 هزار 
پزشک، اعلام آمادگی کنند، ما می توانیم مجوز بگیریم 
و تجمع کنیم، البته همه اینها به واکنش صداوسیما در 
پی نامه اخیر رئیس سازمان نظام پزشکی بستگی دارد.« 
با این که سخنگوی سازمان نظام پزشکی تأکید می کند 
که این تجمع به دلیل روند غیرمنصفانه صداوسیما به 
جامعه پزشکی است اما می گوید که پخش این سریال، 
منجر شد تا اعتراض ها اوج بگیرد. »قبلا در سریال ثریا 
هم آمارهای مجهولی در حوزه پزش��کی داده شده بود، 
اخیرا هم یک رپورتاژ آگهی از س��یما پخش ش��د که 

پزشکان عمومی را ناراحت کرد.« 
به گفته لاری پور، در ابتدا قرار ب��ود تمام اتفاقات در 
اتاق عمل از س��وی چند پزش��ک قلابی رخ دهد، این 
اما تصویری غیرمنصفانه از جامعه پزش��کی را نش��ان 
م��ی داد، به همین دلی��ل برنامه متوقف ش��د و پس از 
رایزنی ها، سناریو تا حدودی تغییر کرد، حتی اسمش 
هم تغییر کرد. »صداوس��یما به ما وعده داد آن گونه که 
تصور می کنیم، نیست، ما هم منتظر ماندیم تا سریال 
پخش شود، متاسفانه این سریال، از هرگونه ارزش های 
هنری خالی است، حتی با کارهای قبلی مهران مدیری 
خیلی تفاوت داشت و برخلاف سریال های قبلی، نگاه 
اجتماعی هم در آن دیده نشد، کدام پزشک چوپانی یا 
رقاصی می کند، یا کاره��ای دیگری که چیزی بیش از 
لودگی نیس��ت، می کند.« او معتقد است که » ساخت 
چنین برنامه هایی پیش از این که به پزشک ضرر بزند، 
مردم یا همان بیم��اران را متضرر می کند، این تخریب 
جامعه اس��ت.« سخنگوی س��ازمان نظام پزشکی، در 
پاسخ به این سوال که چرا تا این اندازه میزان نقدپذیری 
پزش��کان پایین اس��ت، توضیح می دهد: »ما مشکلی 

با س��اخت طنز نداریم، به ش��رط این که طنز س��ازنده 
باشد.« لاری پور، اس��تقبال مردم از این سریال را انکار 
نمی کند اما می گوید: »به هرحال هر آنچه را که مهران 
مدیری می س��ازد، مردم دوس��ت دارند و خوشش��ان 
می آید، برنامه های قبلی این کارگردان، گیرا بوده، ما هم 
نمی گوییم که از سایر صنف ها مبرا هستیم، مشکلی هم 
نداریم، اما اگر قشر دیگری بود، شاید نیاز به این میزان 
واکنش نبود، همکاران من واکنش ش��دید و مناسبی 
نسبت به این برنامه نشان دادند، این گونه برنامه ها اعتماد 
میان پزش��ک و بیمار را در روند درمان از میان می برد 
و باعث افزایش بار مالی در حوزه س��لامت می شود.« او 
می گوید: »ما این سوال را داریم که چرا نسبت به سایر 
حرفه ها و مشاغل سریال طنز ساخته نمی شود و آنان 

مورد انتقاد قرار نمی گیرند.«
اعظم راودراد، استاد علوم ارتباطات، اما موج اعتراضی 
سازمان نظام پزشکی را بی معنی می داند و به »شهروند« 
می گوید: »مردم، مس��ئولان و حرفه های مختلف باید 
سطح تحمل خود را نس��بت به موضوع های طنز، بالا 
ببرند، اگر هر کسی بخواهد برنامه طنزی را تولید کند، 
به هرحال این طنز باید در ارتباط با یک گروهی از افراد 
با ویژگی های مختلفی باشد، نمی شود سریال و برنامه ای 
را در خلأ و بدون ش��خصیت س��اخت، آن زمان دیگر 

نمی شود طنز ساخت.«
این اس��تاد ارتباطات معتقد است که طنز اجتماعی 
از جامعه برمی خیزد. به همین خاطر تجمع و اعتراض 
به خاطر پخ��ش یک س��ریال طنز، بی معنی اس��ت. 
»به طورکلی اعت��راض به آنچه که جنبه س��رگرمی و 
هنر دارد، قابل قبول نیس��ت، حتی اگر آن برنامه، یک 
سریال نقادانه باشد، به هرحال یک نقد اجتماعی در پس 
آن وجود دارد، کس��انی هم که در معرض این نقد قرار 
گرفته اند، باید نقدپذیر باشند. اگر فعالیتی که می کنند 
اش��کال دارد، آن را برطرف کنند، اگر هم ندارد و نقدی 
به آن وارد نیس��ت، به برنامه و س��ریال سرگرم کننده، 
بخندن��د.« او درباره اظهارات س��ازمان نظام پزش��کی 
درباره مخدوش ش��دن اعتماد میان پزشک و بیمار با 
پخش چنین سریال هایی، توضیح می دهد: »شاید این 
مسائل به این خاطر ایجاد شود که ما برنامه های طنز به 
اندازه کافی نداشتیم، به همین خاطر مردم نمی توانند 
مرز میان واقعیت و نغز را تش��خیص دهند، با این همه 
نمی ش��ود اگر در ارتباط با یک صنفی سریالی ساخته 
ش��ود، حتی اگر طنز هم نباش��د، آن صنف، اعتراض و 
تجمع کنند. حالا هم در خیلی از سریال ها برای معماران 
طنز می س��ازند، اما آنها تا حالا اعتراض��ی نکرده اند، به 
همین خاطر باید گفت که جامعه پزشکی باید تحمل 

خودشان را بالا ببرند، این حرف ها معنی ندارد.«
سازمان نظام پزشکی، در ماه های گذشته، اما به خیلی 
چیزهای دیگر هم اعتراض های تند و شدید نشان داده، 
آن جا که درباره حقوق های چن��د صد میلیون تومانی 
جراحان صحبت شد یا وقتی زمزمه های حذف ویزیت 
دوم ش��نیده ش��د، حتی زمانی که ماجرای برخورد با 
پزشکان زیرمیزی بگیر به میان کشیده شد، در سالی که 
گذشت از بالاترین مقام این سازمان گرفته تا مشاوران و 
معاونان، همه در مقام دفاع از هر آنچه به پزشکان تعلق 
می گیرد، برآمدند، دفاعی ک��ه گاهی انتقادپذیری این 
س��ازمان و جامعه پزش��کی که جزو قشر تحصیلکرده 

هستند، را زیر سوال می برد. 

روی میز خبر 

صدور مجوز 4 شركت خصوصي
پیرو درج مطلب با عنوان: »تولید روزانه 6100تن 
زبال��ه در اس��تان هاي ش��مالي« م��ورخ 93/9/18 
خواهشمند است دستور فرمایید براي روشن شدن 
افکار عمومي نسبت به درج پاسخ به شرح ذیل اقدام 

و همکاري لازم صورت گیرد.
طبق پاس��خ دانش��گاه علوم پزش��کي و خدمات 
بهداشتي، درماني استان گیلان، معاونت بهداشت 
دانش��گاه علوم پزش��کي گیلان، جهت ساماندهي 
و مدیری��ت پس��ماندهاي پزش��کي در بخش هاي 
خصوصي از س��ال 1389 اق��دام به اج��راي قانون 
مدیریت پس��ماند کرد.لازم به ذکر است در همین 
راس��تا بعد از جلس��ات متعدد با اداره کل حفاظت 
محیط زیس��ت اس��تان، اس��تانداري، فرمان��داري 
شهرس��تان ها و دیگر ادارات و سازمان هاي مرتبط، 
براي چهار ش��رکت خصوصي مجوز فعالیت صادر 
نمود و در سطح استان مشغول به فعالیت شدند که 
بنا به دلایل مختلف از جمله عدم همکاري تعدادي 
از پزشکان، دو ش��رکت از چهار شرکت نتوانستند 
ادامه فعالیت دهند و مجوز آنها باطل شد. هم اکنون 
دو شرکت سامان بهداشت لاهیج و بهداشت گستر 
مطمئن، با حجم فعالیت مناسب در استان مشغول 
به فعالیت مي باشند و پس��ماندهاي پزشکي مراکز 
درماني خصوصي استان از جمله شهرستان رودسر 
را جم��ع آوري و در س��ایت هاي مرک��زي توس��ط 

دستگاه هاي بي خطرساز، بي خطر مي نمایند.

بازتاب

  استاد علوم ارتباطات: اعتراض به آنچه جنبه سرگرمی و هنر دارد، قابل قبول نیست، حتی اگر آن برنامه، یک سریال نقادانه باشد

روي خط خبر

ساجدی نیا ، رئیس پلیس راهور می شود

 سردار مومنی 
جانشین رئیس پلیس كشور شد

شهروند| سردار اسکندر مومنی با حکم سردار 
اش��تری به عنوان جانش��ین رئیس پلیس کشور 

منصوب شد.
با حکم سردار حس��ین اشتری، سردار اسکندر 
مومنی به سمت جانشین فرمانده نیروی انتظامی 

کشور منصوب شد. 
براس��اس این گ��زارش امروز مراس��م معارفه 
جانشین رئیس پلیس کشور و رئیس جدید پلیس 
راهور ناجا در محل س��تاد ناجا برگزار می ش��ود. 
همچنین س��ردار حسین س��اجدی نیا به عنوان 
رئیس پلیس راهور ناجا جانشین سردار مومنی در 

پلیس راهور ناجا می شود.

معاون دانشجویی دانشگاه علامه عنوان کرد

امحای 70 درصد پرونده های كمیته 
انضباطی دانشجویان علامه

معاون دانش��جویی دانش��گاه علام��ه با بیان 
این که در یک سال اخیر به اندازه 8 سال گذشته 
پرونده های انضباطی امحا شده است، افزود: به 
دلیل کم ب��ودن پرونده های انضباط��ی در دوره 
ریاس��ت جدید درخواس��ت امحای نزدیک به 
70 درصد پرونده های انضباطی صادر شده است.

دکتر رضا مراد صحرایی، معاون دانش��جویی 
دانش��گاه علامه طباطبایی با بی��ان این که باید 
کمیته های انضباط��ی را ب��ازوی اجرایی مرکز 
مش��اوره کنیم، افزود: این راهب��رد از آغاز دوره 
مدیریت جدید ش��کل گرفت. دانشجویانی که 
ضوابط انضباطی را رعایت نمی کنن��د، غالبا از 
این موارد غافل هس��تند. ما تصمیم گرفتیم با 
دانش��جویانی که ناهنجاری های رفتاری دارند 
برای مثال با اف��راد دیگر دعوا می کنند، درموارد 
معدودی س��یگار می کش��ند، قلی��ان مصرف 
می کنند یا دانش��جویان دختر ک��ه رفتارهای 
اینچنینی یا به نوع دیگری از آن داش��ته باشند 
یا رعایت عف��اف و حجاب نمی کنن��د، به جای 
آن که آیین نامه را درمورد آنها اجرا کنیم، به مراکز 

مشاوره معرفی می کنیم.
به گ��زارش ایس��نا، او اف��زود: مش��اور با این 
دانشجویان درمورد رفتاری که طبق آیین نامه 
رفتار دانشجویی تلقی نمی شود، صحبت می کند 
و غالبا این مسائل در مراکز مشاوره پایان می گیرد 
و دانشجو آگاهی بیشتری نسبت به موارد قانونی 

پیدا می کند.
معاون دانشجویی دانشگاه علامه طباطبایی 
ادامه داد: این روندی است که ما از 18 ماه پیش 
به طور کامل اجرا کرده ایم و برای دانش��جویانی 
که حداقل 3بار تذکر ثبت شده دارند در کمیته 
انضباطی پرونده تش��کیل داده ای��م برای مثال 
دانشجویانی که در خوابگاه رعایت ضوابط زندگی 
جمعی را نمی کنند و گاهی نابهنجاری رفتاری از 
آنها سر می زند یا تعداد معدودی از دانشجویانی 
که در محیط دانشکده ها چنین رفتارهایی از آنها 

سرمی زند.
او بابیان این که در یک سال اخیر به اندازه 8 سال 
قبل از آن پرونده های انضباطی را امحا کرده ایم، 
گفت: روند امحای پرونده ها یکی از مواد قانونی 
آیین نامه انضباطی اس��ت که براس��اس آن اگر 
دانشجویی در اثر ارتکاب تخلف مخالف شئون 
دانشجویی و دانش��گاهی بند انضباطی دریافت 
کرد و اگر این بن��د انضباطی از یک ت��ا 10 بود 
دانشگاه می تواند درصورتی که در رفتار دانشجو 

تغییر مشاهده کند، آن پرونده را امحاکند.
صحرایی اف��زود: باتوج��ه به این ک��ه ما دید 
تربیتی به این موارد داریم، اگر دانشجویی واقعا 
تغییر رفتار داش��ته پرونده وی امحا شده است. 
همچنین اغلب جلسات کمیته انضباطی که در 
دوره ریاست جدید تشکیل ش��ده چون تعداد 
پرونده ها کم بوده در حکم افراد تجدیدنظر شده 
و برای نزدیک به 70 درصد پرونده ها درخواست 
امحا ص��ادر و با امح��ای همه به ج��ز یک مورد 

موافقت شده است.

آگهی مناقصه عمومی  
یک مرحله ای

نوبت اول

در مدت اجراموضوع مناقصهردیف      شرکت  تضمین  مبلغ 
مناقصه)ریال(

و رشته  پایه  حداقل 
شرکت

پروژه تکمیل احداث تاسیســات زیر بنایی مجتمع 
پرورش ماهیان سرد آبی رفن

احداث ابنیه ایستگاه پمپاژ طرح تامین آب رستم آباد

اجرای تاسیسات برقی ایستگاه پمپاژ طرح تامین آب 
رستم آباد

تهیه و حمل شیر آلات و اتصالات و الکتروپمپ طرح 
تامین آب رستم آباد

1

2

3

3 ماه

3 ماه

3 ماه

2 ماه 4

20/000/000

40/000/000

40/000/000

80/000/000

راه   ، آب  پایه 5 رشته 
یا ابنیه

پایه 5 رشته ابنیه

پایه 5 رشته تاسیسات 
)برق(

-

سازمان جهاد کشــاورزی اســتان چهار محال و بختیاری در نظر دارد پروژه های اجرایی و خرید طرح های شهرستان اردل را از طریق
 4 مناقصه مجزا به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید.

اعتبارپروژه های فوق به ترتیب 1/330/000/000 و 2/730/000/000 و2/760/000/000 و 4/500/000/000 ریال می باشد.
- تاریخ و محل تهیه اســناد مناقصه : از تاریخ انتشــار آگهی لغایت 94/1/19 به آدرس شهرکرد - میدان امام حسین )ع( سازمان جهادکشاورزی، 

اداره امور مناقصات و پیمانها- تلفن038-32254804
- مهلت و محل تحویل و محل بازگشایی پاکات مناقصه در اسناد مناقصه قید گردیده است

 روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی- اسناد مناقصه از طریق پایگاه اطلاع رسانی http:\\iets.mporg.ir نیز قابل دسترسی می باشد.
 استان چهار محال و بختیاری

ش��هروند| رئیس س��ازمان پژوه��ش و برنامه ریزی 
آموزشی از اضافه شدن زنگ کتابخوانی در برنامه درسی 

دانش آموزان خبر داد. 
محی الدین به��رام محمدیان دراین ب��اره گفت: »بر 
اس��اس طرحی که در ش��ورایعالی آم��وزش و پرورش 
درحال بررسی است، رشته های تحصیلی دانش آموزان 
از 5 به 3 رش��ته کاهش می یابد. براس��اس این طرح 5 
رشته علوم تجربی، ریاضی فیزیک، علوم انسانی، فنی و 

حرفه ای و کار و دانش به 3 رشته علوم پایه،  علوم انسانی و 
فنی و مهارتی تغییر و انتخاب رشته های تحصیلی نیز در 

پایه دهم انجام می شود.«
 او گفت:  »با اجرای این طرح دانش آموزان می توانند 
در پایه یازدهم تغییر رشته تحصیلی خود را با کمترین 
حذف و اضافه واحدهای درس��ی انجام دهند و در پایه 
دوازدهم رشته های تحصیلی خود را به صورت تخصصی 

دنبال کنند.« 

خبر

خانه مل��ت| نماینده مردم آمل 
و لاریج��ان در مجل��س ب��ا بیان 
این ک��ه نهاده��ای دولتی نظارت 
قاب��ل قبول��ی در جلوگی��ری از 
ساخت وسازهای غیر مجاز ندارند، 
گفت: قوه قضائی��ه باید قاطعانه با 
خاطی��ان برخورد ک��رده و قانون 
باید ب��رای همه اف��راد جامعه به 

شکل یکسان اجرا شود.
عزت الله یوس��فیان ملا با انتقاد 

از س��اخت و س��ازهای غیرمجاز در شهرهای 
شمالی کشور به ویژه سواحل دریا و جنگل ها، 
گفت: متاس��فانه افراد س��ودجو و سرمایه دار 
کش��ور با اخذ مجوزه��ای غیرقانونی اقدام به 
س��اخت و س��ازهای غیرمجاز در استان های 
ش��مالی کش��ور به ویژه در حاش��یه سواحل 

دریای خزر کردند.
او ادامه داد: درحال حاضر بخش وسیعی از 
سواحل دریای خزر توس��ط افراد سرمایه دار 
به ساختمان س��ازی اختصاص پیدا کرده که 
مجوز بس��یاری از این بناها غیرقانونی است؛ 
اما پرونده آنهایی که هم اکنون در کمیسیون 
ماده 5 و 13 درحال بررس��ی اس��ت، ش��امل 
کشاورزانی می ش��ود که بنا به دلایلی ازجمله 
ازدواج فرزندان ش��ان اقدام به ساخت وس��از 

کردند.
یوس��فیان ملا ی��ادآور ش��د: ای��ن درحالی 
اس��ت که تمامی برج س��ازها و شهرک سازها 
ب��دون هیچ مش��کلی اقدام به ساخت وس��از 
در نواح��ی م��ورد دلخ��واه خ��ود در مناطق 
شمالی کش��ور کردند، متاس��فانه باید تأکید 
کرد در م��دت زمان کوتاهی بخش وس��یعی 
از حواش��ی شهرهای شمالی کش��ور در کنار 
کوه ها و جنگل ها به ش��کل انبوه ساخته شده 

و در برخی مناطق ساخت و سازها به صورت 
پراکنده انجام می شود.

او با بی��ان این ک��ه دولت ها نظ��ارت کافی 
در جلوگی��ری از ساخت وس��ازهای غیرمجاز 
ندارند، ادامه داد: متاس��فانه مسئولان دولتی 
تنها به ح��رف اکتفا کرده و هی��چ اقدام قابل 
قبولی را ب��رای مقابل��ه ب��ا دادن مجوزهای 
غیرقانون��ی از س��وی س��ازمان ها و نهادهای 
مرتبط با این موض��وع انجام نمی دهند، البته 
در کمیسیون ماده 5 و13 پرونده های بسیاری 
از ساخت وس��ازهای غیرمج��از وج��ود دارد، 
 اما موارد فقط شامل حال کش��اورزان شده و
 برج سازها به راحتی از مسیرهای غیرقانونی 

برای نیل به اهداف خود عبور می کنند.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس، تأکید کرد: به ط��ور حتم تبانی میان 
مس��ئولان برای صدور مجوزهای غیرقانونی 
وج��ود دارد و افراد س��رمایه دار ب��دون هیچ 
مش��کلی مس��یرها را می پیمایند، اما افرادی 
که از پول و سرمایه کمتری برخوردار هستند 
متاس��فانه وارد مسیرهای س��خت و ناهموار 
قانونی می شوند؛ البته قوه قضائیه باید به طور 
قاطعانه با خاطیان برخ��ورد کند و قانون باید 

برای همه افراد جامعه یکسان اجرا شود.

نماینده مردم آمل در مجلس خبر داد:

 تبانی برخی مسئولان برای صدور مجوزهای غیرقانونی ساخت وساز 
در جنگل های شمال

رئیس سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی: 

زنگ كتابخوانی به برنامه درسی رسمی اضافه می شود


